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Geacht college, 

Ons heeft zojuist het bericht bereikt dat de mensen die nu in Oldenhove wonen, een brief hebben 

ontvangen van Monoma waarin de beëindiging van de bruikleenovereenkomst wordt bevestigd. 

Dwz: Monoma dient de gebruikte woonruimte op te leveren aan de eigenaar. Daarmee komt een 

einde aan de woonperiode voor de bewoners aldaar per 6 mei as. Monoma zal op 21 april as een 

voorinspectie uitvoeren. Ongeveer 20 mensen komen als gevolg hiervan op straat te staan als zij 

geen andere woonruimte hebben gevonden voor die tijd. De slotzin van de brief luidt: ‘Vergeet niet 
de gemeente van de verhuizing op de hoogte te stellen’. 
Het blijkt dat de vastgoedbeheerder heeft laten weten dat de opzegging definitief is. De reden is dat 

Sint Jacob op korte termijn met de gemeente in zee gaat en nu al de beschikking wil hebben over een 

leeg gebouw. 

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

 Wat is de inhoud van de overeenkomst tussen de gemeente en Sint Jacob; 

 Welke kosten zijn voor rekening van de gemeente; 

 Is het noodzakelijk dat de 20 huidige bewoners Oldenhove per 6 mei as moeten verlaten; 

 Wanneer komen nieuwe bewoners in Oldenhove en is daar ook plek voor de alleenstaande 

moeders en hun kinderen die nu in Dennenheuvel verblijven 

 Hoe is het mogelijk dat u een overeenkomst sluit met Sint Jacob als het huidig college 

demissionair is en voor dit traject instemming van de raad noodzakelijk is, in ieder geval voor 

wat betreft het budgetrecht; 

Graag zien wij de correspondentie in tussen Sint Jacob, de gemeente en het COA over de inzet van 

Oldenhove en alle overige stukken die betrekking hebben op de verbouwing cq het gebruiksklaar 

maken van Oldenhove. Wij zijn overigens van mening dat het sluiten van een overeenkomst 

voorafgegaan moet worden door goedkeuring door de raad en aangezien wij pas op 2 juni een eerste 

raadsvergadering hebben, lijkt het ons zeer voorbarig dat de huidige bewoners op straat worden 

gezet. Woonruimte vinden is nagenoeg onmogelijk voor de groep mensen die nu in Oldenhove 

woont en wij vragen u daarom dringend om ook met de woonbehoefte van deze groep inwoners 

rekening te houden. 

In ieder geval overwegen wij een aparte raadsvergadering bijeen te roepen omdat wij bezwaar 

maken tegen onomkeerbare stappen die gezet worden in het traject Oldenhove. Daarom het 

vriendelijke verzoek op de bovengenoemde vragen zsm te antwoorden.  

Mvrgr, 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 

 


